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Iktatószám: IV. 542-1/2011. 
 

JEGYZİKÖNYV 
 

 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Közbiztonsági 
Ideiglenes Bizottságának 2011. szeptember 20-án 13 óra 30 perckor a Polgármesteri Hivatal 
I. emeleti Polgármesteri Tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen vannak: Dr. Horváth Kálmán elnök, 
 Kıvári László,  
 Zaják Rita,  

Borda Károly 
Kovács Béla bizottsági tagok 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: 
 

Märcz László igazgatóság vezetı,  
 Feri Blanka osztályvezetı, jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívottak: Dr. Varga Péter városi rendırkapitány, 
 Szabácsy Szabolcs közrendvédelmi osztályvezetı, 
 Soós László a TARR Kft. munkatársa, 
 Árki László az OKTEL Kft. ügyvezetı igazgatója, 
   
  
Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 fı bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az elnök a bizottság ülését 13 óra 30 perckor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott, és megállapította a következı napirendet: 
 

NAPIREND 
1./ napirendi pont 
Egyeztetés Szekszárd város térfigyelı kamerái ügyében 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Kálmán elnök  
Meghívottak: Tarr János a TARR Kft. ügyvezetı igazgatója 
            Árki László az OKTEL Kft. ügyvezetı igazgatója 
            Dr. Varga Péter a Szekszárdi Rendırkapitányság vezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Egyebek 
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1./ napirendi pont 
Egyeztetés Szekszárd város térfigyelı kamerái ügyében 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Kálmán elnök  
Meghívottak: Tarr János a TARR Kft. ügyvezetı igazgatója 
            Árki László az OKTEL Kft. ügyvezetı igazgatója 
 
Dr. Horváth Kálmán: Az írásbeli elıterjesztéshez van kiegészítése a jelenlévıknek? 
 
Märcz László: A szolgáltatási díjaknál felhívja a figyelmet arra, hogy az üzemeltetésnek is 
komoly díja van. A központ kialakítása vonatkozásában két változat szerepel az ajánlatban, a 
Bosch rendszer – mely jobb minıségő- kiépítése bruttó 10.367.500 Ft, a vegyes rendszer 
kiépítése 4.230.000 Ft lenne.  A 18 helyszínen 24 kamerát tartalmazó hálózat kiépítésére 
szintén két ajánlat szerepel, a Bosch rendszer 14.186.865 Ft, a vegyes rendszer 12.811.865 Ft.  
 
Árki László:  IP alapú videó rendszerrıl lenne szó, a fix kameráknál 2 megapixel felbontású 
kamerákat javasolnak. Két központ kerül kialakításra, az egyik a Városi 
Rendırkapitányságon, és itt  lenne a központi rögzítı berendezés. A másik központ a 
Polgármesteri Hivatalban kerülne kialakításra. Minden kamerahelynek külön költsége van, a 
megrendelı szabadon választhat. A kamerarendszer üzemeltetésére az ajánlatuk 50.000 
Ft+ÁFA/hó, ebben szerepel a szoftverek, gépek karbantartása, kamerák tisztítása, rendszeres 
ellenırzése.  
 
Kıvári László: Mindkét központ kialakítására szükség van?  
 
Árki László:  Külön-külön is mőködnek.  
 
Kıvári László: A kamerák kialakításánál és a központok kialakításánál egy féle rendszert 
kell választani?  
 
Árki László:  Igen, a Bosch rendszer professzionális szoftvereket tartalmaz, a kiépítésnél már 
nincs jelentıs különbség a két rendszer között.  
 
Kıvári László: Ha több kamera lenne, akkor a szolgáltatási díj az üzemeltetésnél hogyan 
változik?  
 
Árki László:  Például 48 kameránál 100.000 Ft/hó lenne. A hálózat rendelkezésre állása 
drágább.  
 
Soós László: Mindent szinte önköltségi áron terveztek. Az egyeztetett mőszaki adatok alapján 
indultak el az ajánlati ár megfogalmazásánál. Ha az igényeket tudják csökkenteni, akkor 
például egy 2/2 mega sávszélességnél a szolgáltatási ár alacsonyabb lenne. Módosított 
ajánlatot tudnak készíteni. Ha hosszú távú, legalább 3 éves szerzıdést tudnának kötni, akkor 
10.000 Ft/ kamera /havidíjat tudnának körülbelül ajánlani.   
 
Dr. Horváth Kálmán:  Ezt a számítást mikorra tudják elkészíteni?  
 
Soós László: Pár napon belül.  
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Dr. Horváth Kálmán: A Közbiztonsági Ideiglenes Bizottságnak az volt a feladata, hogy az 
egyeztetést folytassa le az érintettekkel, döntési hatásköre nincsen. A kiegészített ajánlatot a 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottság fogja majd tárgyalni.  
 
Kıvári László: Milyen látószögőek a kamerák? A kamerahelyek kiépítésénél miért vannak 
ilyen jelentıs különbségek az ár tekintetében?  
 
Árki László:  A kamerahelyeknél nem azonosak a technikai feltételek. Vannak távvezérelhetı 
kamerák is a rendszerben, melyeknek magasabb a költsége. A 2. sz. melléklet tartalmazza a 
kamerahelyeket. Jelentısen befolyásolja a költséget a villamos megtáplálás, valahol oszlopot 
is kell állítani. Fontos kérdés, hogy a sávszélesség csökkentés milyen szolgáltatás 
csökkentéssel járna, nem 24 képkocka lenne másodpercenként, hanem 5-7 képkocka, a 
felbontásnál nem javasol módosítást. Így gazdaságosabb lenne az üzemeltetés.  
 
Dr. Varga Péter: Közbiztonsági és közlekedési szempontból a buszpályaudvar, a Fasor és a 
patak környéke lenne fontos helyszín. Utána következnének a közlekedési csomópontok.  
 
Árki László: A Magyar Közútkezelı Kht. felé megfogalmaztak egy levelet, hogy 
hozzájárulnak-e, hogy a kamerákat a közlekedési lámpák tartószerkezeteire helyezzék. A kht. 
tulajdonában egy ilyen lámpa van, a sorompó elıtti keresztezıdésben, itt kihelyezhetı a 
kamera és engedélyezték a villamos energia megtáplálását is a rendszernek. A 
forgalomirányító lámpák többsége az önkormányzat tulajdonában van.  
 
Zaják Rita:  Mi a jelentısége annak, hogy két állomás lesz? Illetve a 10.000 Ft a két 
állomásra együtt vonatkozik?  
 
Árki László : A 10.000 Ft-os szolgáltatási díj kameraállomásonként értendı. A Polgármesteri 
Hivatalban a közterület-felügyelık is tudják nézni a képeket, a törvény alapján erre lehetıség 
van, erre a hivatal részérıl igény jelentkezett.  
 
Borda Károly:  A közterület-felügyelık is tudják mozgatni a kamerákat? Ez milyen esetben 
lehetséges és mely kamerákat mozgathatják ık? Meddig kell megırizni a felvételeket? 
Hogyan történik az archiválás, ki ırzi a felvételeket?  
 
Árki László : A kamerák forgatásához egy speciális szerkezet van, csak a távvezérelhetı 
kamerákat lehet mozgatni. A két kezelıhely között kell meghatározni egy prioritást. Törvény 
szabályozza, hogy meddig kell a felvételeket megırizni, a tárhely kapacitás ennek megfelelı.  
 
Märcz László: A Tartsay u- Kövendi u. közötti kamera merre néz?  
 
Dr. Varga Péter: A Barát János utcára.  
 
Árki László: Két kamera lesz ezen a területen. Zoom objektívek lesznek, a látószöget be 
tudják állítani, mely késıbb módosítható lesz. A fix kamerák élettartama tovább tart. 
 
Dr. Horváth Kálmán:  Mennyi idı alatt lehet kiépíteni az I. ütemet?  
 
Soós László: Az ajánlatban 60 nap szerepel.  
 
Dr. Horváth Kálmán:  Tartható ez a határidı?  
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Soós László: Szőken, de talán tartható ez a határidı, függ az engedélyezéstıl is.  
 
Dr. Horváth Kálmán: Javasolja, hogy 90 napra módosítsák ezt a határidıt. Határozati 
javaslata az alábbi: „A bizottság a TARR Kft. és az OKTEL Kft. térfigyelı rendszer 
kiépítésére és szolgáltatásra tett ajánlatát tárgyalásra alkalmasnak tartja. A Bizottság felkéri a 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottságot az ajánlat megtárgyalására.” 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta:  
 

2/2011.(IX.20.) KIB határozat 
Ajánlat térfigyel ı rendszer kiépítésére és szolgáltatásra 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Közbiztonsági Ideiglenes Bizottsága a TARR Kft. és az OKTEL 
Kft. térfigyelı rendszer kiépítésére és szolgáltatásra tett 
ajánlatát tárgyalásra alkalmasnak tartja.  
A Bizottság felkéri a Gazdasági és Pénzügyi Bizottságot az 
ajánlat megtárgyalására. 
 
Határidı: 2011. október 15. 
Felelıs: Dr. Horváth Kálmán elnök  

2./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Dr. Horváth Kálmán : Javasolja, hogy a következı bizottsági ülésre kerüljenek meghívásra a 
közbiztonsággal foglalkozó civil és egyéb szervezetek.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta:  
 

3/2011.(IX.20.) KIB határozat 
Közbiztonsági civil szervezetek meghívása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének 
Közbiztonsági Ideiglenes Bizottsága felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy a következı bizottsági ülésre hívja meg a 
közbiztonsági tevékenységet folytató civil és egyéb szervezetek 
képviselıit. 
 
Határidı: 2011. október 31. 
Felelıs: Majnayné Sajben Anna igazgatóság vezetı 
 

 
Kıvári László: A Gazdasági és Pénzügyi Bizottság kezdeményezte, hogy a gimnázium elıtt 
legyen egy gyalog-átkelıhely kialakítva. Ezzel kapcsolatban szeretné majd a rendırség 
közlekedési osztályának állásfoglalását kérni.  
 
Dr. Varga Péter: Kéri, hogy írásban küldjék meg a megkeresését ezzel kapcsolatban. 
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További kérdés, hozzászólás nem lévén, az elnök a bizottság ülését 14 óra 10 perckor 
berekeszti.  
 

Kmf. 
 

Dr. Horváth Kálmán 
Közbiztonsági Ideiglenes Bizottság elnöke 

 
A jegyzıkönyvet készítette: 

Feri Blanka  
osztályvezetı 

 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                           jegyzı 
 
 
 


